



## **URSI Resolution passed at the Toronto GA, August 1999**

### **U.1. Organisation of URSI General Assemblies**

The URSI Council,

Considering

- 1) that Member committees are often confronted with practical difficulties (financial, organisational) in the preparation of the venue of URSI General Assemblies in their territories;
- 2) that a mutual advantage, for the local organising committee of a General Assembly and for URSI, could be gained from a stronger direct involvement of URSI in the setting up of a General Assembly;
- 3) that the recurrent organisation of such large events, once a format has been approved and a structure has become operational, should be facilitated;
- 4) that the current financial situation of URSI provides several degrees of freedom;

*Resolves*

to allow the URSI Board to take control of the organisation, and of the financing, of URSI General Assemblies, to the extent deemed appropriate.

Organisation des assemblées générales de l'URSI

Le conseil de l'URSI

Considérant

- 1) que les membres des comités sont souvent confrontés à des difficultés pratiques (financières, organisationnelles) dans la préparation de la tenue des Assemblées Générales de l'URSI sur leur territoire;
- 2) qu'un avantage mutuel tant pour le comité d'organisation de l'Assemblées Générales que pour l'URSI pourrait être tiré d'une implication directe plus forte de l'URSI dans la préparation matérielle de l'Assemblée Générale;
- 3) que l'organisation récurrente d'aussi considérables événements, une fois qu'un format a été approuvé et qu'une structure est devenue opérationnelle, devrait être facilitée;
- 4) que la situation financière actuelle de l'URSI permet quelques degrés de liberté;

décide

de permettre au bureau de l'URSI d'exercer un contrôle sur l'organisation et le financement des Assemblées Générales de l'URSI au niveau approprié.